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Protokół nr X/19    

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 28 czerwca 2019 roku o godz. 8:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ilona Pazoła-Szymańska 

Dariusz Stachowiak  

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka  

 Radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Maciej Jagodziński 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, kierownicy referatów 

 Dyrektorzy szkół i przedszkoli, sołtysi 

 Zaproszeni goście 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 805 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.   

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń.  

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad X sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że otrzymał wniosek od Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: 
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1) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda 

Bojanowskiego w Bojanowie,  

2) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie,  

3) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie,  

4) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie. 
Drugi wniosek wpłynął od Pana Burmistrza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie:  

1) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnych położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

2) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanych położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

3) podjęcia inicjatywy pn. „Budżet Obywatelski” w celu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Bojanowo,  

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022,  

5) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

Powyższe wnioski stanowią odpowiednio załącznik nr 2 i załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

obrad wnioskowanych uchwał. 

Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wszystkich 

dziewięciu projektów uchwał głosowało 14 radnych „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek X sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad X sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu Nr IX/19 z sesji, która odbyła się w dniu 31 maja 2019 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

7. Udzielenie Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania- podjęcie uchwały.  

8. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy za 2018 rok- podjęcie uchwały.  

10. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2018 rok- podjęcie uchwały.  

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników,  
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b) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i 

przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo,   

c) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda 

Bojanowskiego w Bojanowie, 

d) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie,  

e) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie,  

f) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie, 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnych położonych na terenie Gminy Bojanowo,  

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanych położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

i) podjęcia inicjatywy pn. „Budżet Obywatelski” w celu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Bojanowo,  

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022,  

k) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr IX/19 z sesji, która odbyła się w dniu 31 maja 2019 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 31 maja 2019 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni-14 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 6. Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem. 

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 

28aa ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 

506 ze zmianami) Burmistrz co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport  

o stanie gminy, który obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. 

Powyższy raport został przekazany w ustawowym terminie. Rada gminy rozpatruje raport  

podczas sesji, na której podejmowana jest uchwała rady gminy w sprawie udzielenia lub 

nieudzielenia absolutorium burmistrzowi. Raport rozpatrywany jest w pierwszej kolejności. 

Nad przedstawionym raportem o stanie gminy przeprowadza się debatę.   

 

Po krótkich słowach wstępu, Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pana Burmistrza  

o zabranie głosu w celu przedstawienia raportu o stanie gminy.  

Na wstępie Pan Maciej Dubiel poinformował, że w programie dzisiejszej sesji absolutoryjnej 

znajduje się po raz pierwszy punkt, który wcześniej nie znajdował się w planach obrad sesji. 

Zgodnie z wymogami ustawowymi do 31 maja br. zobowiązany byłem przedstawić Radzie 

raport o stanie gminy. Czynność taka nastąpiła 31 maja, poprzez wręczenie Państwu 

dokumentu w formie papierowej. W tym samym dniu raport został upubliczniony na stronie 

internetowej www.gminabojanowo.pl. Raport przedstawia stan gminy na dzień 31 grudnia 

2018 roku. W debacie nad raportem głos mogą zabierać również mieszkańcy gminy. Do dnia 

wczorajszego żaden wniosek nie wpłynął od mieszkańców, ale jeżeli są na sali osoby, które 

chciałyby zabrać głos w debacie, proszę Pana Przewodniczącego o umożliwienie zabrania 

głosu. W niniejszym punkcie chciałbym również wyrazić słowa podziękowania wszystkim 

współpracownikom, którzy tworzyli raport wspólnie ze mną. Dziękuję.  

 

Następnie Przewodniczący Rady otwarł debatę nad raportem o stanie gminy.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Waldemar Czerwiński, który zwrócił się z zapytaniem 

odnośnie wydatków w dziale 700, rozdziale 70095, paragrafie 460: kary, odszkodowania  

i grzywny wypłacone na rzecz osób prawnych i innych jednostek organizacyjnych. Plan 

wydatków wynosi 16.000 zł, wykonanie 14.255,12 zł. Pytanie: co się składa na kary  

i odszkodowania, i dlaczego? Czy kary muszą być naliczone?  

Odpowiadając Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to wydatki na odszkodowanie dla właścicieli 

lokali zajmowanych przez osoby w stosunku do których sąd wydał wyrok eksmisji i przyznał 

prawo do lokalu socjalnego. Gmina niestety nie posiada takich lokali w związku z tym 

zawarła ugodę z właścicielem lokalu.  

Na zakończenie Pani Skarbnik dodała, że pytanie, które zostało skierowane, dotyczy 

wykonania budżetu i będzie omawiane za chwilę. W niniejszym punkcie prowadzimy debatę 

nad raportem.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który nawiązując do 

przedstawionego raportu, zwrócił się z zapytaniem odnośnie Programu Dofinansowania 

http://www.gminabojanowo.pl/
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Źródeł Ciepła. Pytanie: czy w poprzednim roku nastąpił wzrost wniosków i czy 

dofinansowanie w porównaniu z latami poprzednimi ma tendencję wzrostową?  

Ustosunkowując się do zapytania Pan Burmistrz poinformował, że od roku 2016, w którym 

po raz pierwszy została podjęta uchwała- następuje systematyczny wzrost wniosków od 

mieszkańców, którzy starają się o dofinansowanie źródeł ciepła. W dniu dzisiejszym będę 

również kierował do Państwa prośbę o zwiększenie środków o 30.000 zł z przeznaczeniem na 

dotacje na wymianę źródeł ciepła. Wszystkim osobom, które złożyły wnioski, chcielibyśmy 

wypłacić dotację, gdyż jest to najlepszy moment na wymianę źródeł ciepła. Systematycznie, 

każdego roku ilość składanych wniosków wzrasta i mam nadzieję, że ten trend utrzyma się 

jeszcze przez długie lata.  

 

Następnie głos zabrała Pani Ilona Pazoła- Szymańska. Radna zwróciła się z zapytaniem na 

jakie zadania zostały wyemitowane obligacje?    

Odpowiadając Pani Skarbnik poinformowała, że w zeszłym roku wyemitowano obligacje  

w kwocie 850.000 zł na zadania inwestycyjne. Środki zostały przeznaczone na: 

- modernizację wewnętrznej płyty rynku w Bojanowie, 

- przebudowę drogi gminnej Zaborowice- Trzebosz.  

 

Po udzielonej odpowiedzi, głos zabrała Pani Renata Jagodzik. Na wstępie radna 

poinformowała, że w poprzedniej kadencji została podjęta uchwała o możliwości 

odpracowania długu na rzecz gminy. Pytanie: ile osób skorzystało z tej formy i odpracowuje 

swój dług? Czy są to wysokie zadłużenia?   

Ustosunkowując się do zapytania, Pan Tadeusz Polc- Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Gołaszynie poinformował, że w zeszłym roku nie było żadnej 

osoby, która byłaby zainteresowana odpracowaniem swojego długu. Istnieją zadłużenia  

w różnych kwotach. Na początku, jak uchwała zostało wprowadzona- istniało 

zainteresowanie. Obecnie zadłużeni mieszkańcy nie decydują się na odpracowanie długu, 

pomimo, że taka możliwość istnieje.  

 

Więcej pytań nie było. Pan Jan Moryson poinformował, że w związku z tym, że nie wpłynęło 

żadne zgłoszenie od mieszkańca, który chciałby zabrać głos w trybie określonym w ustawie, 

Przewodniczący Rady zamknął debatę nad raportem i przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  

 

Raport o stanie gminy stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 7. Udzielenie Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania- podjęcie uchwały. 
 

Na wstępie Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy z dnia  

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 ze zmianami) 

po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy rada gminy przeprowadza głosowanie 

nad udzieleniem burmistrzowi wotum zaufania. Uchwałę o udzieleniu burmistrzowi wotum 

zaufania rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady 

gminy. Niepodjęcie uchwały o udzieleniu burmistrzowi wotum zaufania jest równoznaczne  

z podjęciem uchwały o nieudzieleniu burmistrzowi wotum zaufania.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania.  

Na zapytanie Pana Morysona, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, żaden  

z Państwa radnych nie zabrał głosu.  
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W związku z tym, że pytań i uwag nie było, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania.  

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Bojanowa wotum zaufania została podjęta bezwzględną większością głosów  

i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 8. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

 

W pierwszej kolejności Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik z prośbą  

o zabranie głosu i przedstawienie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy za 2018 rok oraz informacji o stanie mienia.   

Na wstępie Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy o finansach 

publicznych, sprawozdanie roczne z wykonania budżetu gminy wraz z informacją o stanie 

mienia zostały przedłożone Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu Zespół w Lesznie  

i Państwu radnym do końca marca br. Do końca marca zostały również przedłożone 

wszystkie sprawozdania budżetowe. W miesiącu maju zostały przekazane sprawozdania 

finansowe.  

W pierwszej kolejności Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że dochody ogółem na koniec 

2018 roku zamknęły się kwotą 36.513.435,04 zł, tj. 98,96% w stosunku do planu. Na takie 

wykonanie dochodów miały wpływ: 

a) dochody bieżące w wysokości 35.943.266,43 zł, na które składają się: 

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych, 

- dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych, 

Łącznie powyższe dochody wynoszą kwotę 5.391.337,60 zł. 

- podatki i opłaty, które wynoszą 5.826.314,41 zł 

- z subwencji ogólnej- 11.979.573,00 zł, 

- z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące- 12.253.704,45 zł. 

b) dochody majątkowe w wysokości 570.168,61 zł, na które składają się: 

- ze sprzedaży majątku- ok. 123.000 zł, 

- z tytułu dotacji oraz środków przeznaczonych na inwestycje- ok. 125.000 zł.  

Wydatki zostały zrealizowane w wysokości 39.031.788,04 zł. Na wysokość powyższych 

wydatków składają się: 

- wydatki bieżące w wysokości 34.500.047,09 zł, 

- wydatki majątkowe, które wynoszą kwotę 4.531.740,95 zł.  
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Wynik budżetu zamknął się deficytem wynoszącym 2.518.353 zł. Na kształt budżetu w 2018 

roku miały znaczenie również przychody i rozchody. W 2018 roku na wysokość przychodów 

(4.146.602,02 zł) miały wpływ: 

- wolne środki, które zostały wypracowane w 2017 roku w kwocie 1.961.404,05 zł, 

- kredyty, pożyczki, emisja papierów wartościowych- 2.185.197,97 zł 

W 2018 roku rozchody budżetu zamknęły się kwotą 690.335,37 zł.  

 

W dalszej kolejności Pani Patrycja Kubiak przedstawiła informację o stanie mienia 

komunalnego na dzień 31 grudnia 2018 roku. W swoim zasobie gmina posiada 65 budynków 

komunalnych, w tym 127 mieszkań komunalnych. Długość dróg gminnych wynosi 60,8 km. 

Wartość mienia komunalnego, jaką posiada urząd wynosi 19 mln zł. Wartość majątku gminy 

będącego w zarządzie, użytkowaniu lub administrowaniu wynosi 60 mln zł. Następnie Pani 

Skarbnik poinformowała, że gmina posiada udziały w: 

- Miejskim Zakładzie Oczyszczania Sp. zo.o. w Lesznie, których wartość wynosi 1 mln. 847 

tys. zł,  

- Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. zo.o. w Gostyniu o wartości 20 tys. 

zł.   

 

Następnie przedstawiono: 

- sprawozdania finansowe,  

- Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu- Uchwała Nr SO-

0954/52/12/Ln/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2018 rok wraz z informacją  

o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego i objaśnieniami- pismo stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu.  

 

Pan Przewodniczący Rady otwarł dyskusję na temat przedstawionych informacji. 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Kubis, który zwrócił się z zapytaniem, czy prawidłowo 

odnotował informację, że deficyt budżetu wynosi 2.518.353 zł, a kwota długu wynosi 

9.822.131,80 zł? 

Odpowiadając Pani Skarbnik wyjaśniła, że tak. Następnie dodała, że deficyt budżetowy 

stanowi różnica pomiędzy dochodami a wydatkami. Kwota długu to zobowiązania, jakie 

posiada gmina (są to zaciągnięte pożyczki w WFOŚiGW).  

 

Następnie Pan Tomasz Woźniczka zwrócił się z zapytaniem czy poziom deficytu budżetu jest 

na poziomie bezpiecznym? Czy kształtuje się na poziomie wyższym czy niższym? 

Na powyższe Pani Skarbnik poinformowała, że w 2017 roku budżet gminy zamknął się 

nadwyżką budżetową. Poziom deficytu uzależniony jest od tego, jakie gmina osiąga dochody, 

wykonanie i wydatki. Na deficyt w 2018 roku miała wpływ zmiana, jaka nastąpiła w budżecie 

na koniec 2018 roku, gdzie po stronie przychodów mieliśmy zaplanowaną pożyczkę na 

budowę drogi Trzebosz- Zaborowice, gdzie zrealizowane wydatki miały nastąpić i wpływ na 

konto po refundacji ze środków unijnych. Jednak środki zostały przeniesione przez Urząd 

Marszałkowski na styczeń 2019 roku. Z związku z powyższym budżet zamknął się deficytem 

we wskazanej wysokości.   

 

Część pytań odnośnie wykonania budżetu za 2018 rok została zadana przez radnych  

w punkcie 6 (Przedstawienie raportu o stanie gminy. Debata nad raportem). W niniejszym 

punkcie więcej pytań nie było. Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad.  
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Dot. pkt. 9. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2018 rok- podjęcie uchwały.   

 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących 

Komisji Stałych Rady o wyrażenie wypracowanych opinii o wykonaniu budżetu gminy za 

2018 rok.  

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej- Pan Tomasz Wałkiewicz.  

W imieniu Komisji Rewizyjnej, którą kieruje, poinformował, że Komisja wypracowała 

pozytywną  opinię o realizacji budżetu za 2018 rok. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska- Pani Renata Jagodzik poinformowała, że opinia dotycząca realizacji 

budżetu za 2018 rok, wypracowana przez Komisję jest pozytywna. 

Przedostatni głos zabrał Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego- Pan Tomasz Woźniczka. Opinia 

powyższej Komisji w zakresie realizacji budżetu gminy za 2018 jest również pozytywna. 

Jako ostatni głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, który poinformował, że Komisja wypracowała pozytywną opinię w zakresie 

realizacji budżetu za 2018 rok.  

 

W związku z pozytywnymi opiniami, jakie wyrazili przewodniczący Komisji Stałych Rady, 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok.  

 

Na zapytanie, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, żaden z Państwa radnych 

nie zabrał głosu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson stwierdził, iż na 15- osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 14 

radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2018 rok została podjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu. 
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Dot. pkt. 10. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2018 rok- podjęcie 

uchwały.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 roku, poz. 506 ze zmianami) Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 13 maja 2019 roku wypracowała wniosek w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

Powyższy wniosek został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu- Zespół 

w Lesznie. W dniu 29 maja 2019 roku wpłynęła do biura rady Uchwała Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 maja 2019 r. w sprawie wyrażenia 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Bojanowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok- załącznik nr 11 do 

protokołu.  

 

Następnie Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pana Tomasza Wałkiewicza- 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie treści uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 maja 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Bojanowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2018 rok.  

    

Po przedstawieniu powyższej uchwały, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana 

Burmistrza o zabranie głosu.   

Na wstępie Pan Maciej Dubiel poinformował, że sprawozdania finansowe i sprawozdania  

z wykonania budżetu pozytywnie zostały zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Poznaniu. Pozytywna opinia została również wyrażona przez Komisję 

Rewizyjną. Realizacja budżetu gminy w 2018 roku przedstawiała się następująco:  

I. dochody ogółem: wykonanie 36.513.435,04 zł, 

II. wydatki ogółem: wykonanie 39.031.788,04 zł: 

a) wydatki majątkowe: wykonanie 4.531.740,95 zł. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił ważniejsze inwestycje zrealizowane w 2018 roku, do 

których należy:   

-  przebudowa drogi gminnej Zaborowice-Trzebosz. Środki wydatkowane w 2018 roku to 

2.098.378,09 zł. Inwestycja była realizowana przy wsparciu środków zewnętrznych (60%).  

- przebudowa drogi powiatowej Bojanowo- Sowiny za kwotę prawie 300.000 zł. Zadanie było 

realizowane wspólnie z powiatem rawickim w proporcji 50/50.  

- przebudowa drogi gminnej Wydartowo Pierwsze- Golinka. Inwestycja realizowana przy 

wsparciu Urzędu Marszałkowskiego z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych za kwotę ok. 

250.000 zł. 

- budowa kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w Gołaszynie: 150.000 zł,  

- przebudowa chodnika przy ulicy Dąbrowskiego i ulicy Leśnej. Łączny koszt inwestycji 

wyniósł ok. 300.000 zł.   

- modernizacja Przedszkola w Golinie Wielkiej. Inwestycja została zrealizowana za kwotę 

prawie 500.000 zł.  

- modernizacja wewnętrznej płyty rynku w Bojanowie. Środki wydatkowane w 2018 roku 

wynoszą 300.000 zł. W bieżącym roku realizowany jest drugi etap inwestycji.  

- przebudowa ulicy Tylnej w Bojanowie. Zadanie znalazło się w budżecie i zostało 

zrealizowane.  

Ponadto w 2018 roku zostały zrealizowane inwestycje za mniejsze środki finansowe, ale 

ważne dla społeczności lokalnej, do których należy: budowa chodników, placów zabaw 

(zarówno w mieście i na wioskach), oświetlenia. Cały czas przeznaczamy środki finansowe 
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na wymianę źródeł ciepła. W omawianym budżecie, jak i w poprzednim, przeznaczaliśmy 

środki na zadania związane z kulturą, sportem, osobami starszymi. Duży procent stanowią 

wydatki związane z oświatą. Na zakończenie Pan Burmistrz podziękował wszystkim 

współpracownikom z urzędu i jednostek podległych, kierownikom, dyrektorom, którzy 

pomagają realizować budżet. Słowa podziękowania zostały skierowane również do Pani 

Skarbnik, radnych poprzedniej i obecnej kadencji. 

 

Następnie Pan Burmistrz oddał głos Przewodniczącemu Rady, który zwrócił się z zapytaniem, 

czy pytania do przedstawionego materiału? 

Pytań nie było, wobec powyższego Pan Jan Moryson zapoznał wszystkich z treścią projektu 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2018 rok.    

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Rady stwierdził, iż na 15-osobowy 

skład Rady w sesji uczestniczy 14 radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 

2018 rok. Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2018 rok została podjęta bezwzględną większością 

głosów i stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Po podjęciu powyższej uchwały, Przewodniczący Rady wraz z delegacją Państwa radnych 

wręczył Burmistrzowi Bojanowa Panu Maciejowi Dubielowi symboliczny bukiet kwiatów. 

Pan Burmistrz podziękował Państwu radnym za udzielenie absolutorium. Następnie słowa 

podziękowania zostały skierowane do współpracowników oraz do Pani Skarbnik, na ręce 

której Pan Burmistrz przekazał bukiet kwiatów.  

 

W związku z tym, że niniejszy punkt został zrealizowany, Przewodniczący Rady zanim 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, ogłosił o godz. 9:30 dziesięciominutową 

przerwę.  
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Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

a) powołania Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników, 
 

Po wznowieniu obrad o godz. 9:45, Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. Projekt 

uchwały został przedstawiony przez Pana Burmistrza. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie powołania 

Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

b) zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach  

i przedszkolach oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Bojanowo, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Żanety Malinowskiej o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały. 

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
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Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

c) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda 

Bojanowskiego w Bojanowie, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Jarosław Bartkowiak- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej im. bł. Edmunda Bojanowskiego w Bojanowie 

stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

d) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
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Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

e) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie, 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie głos zabrał Pan Jarosław 

Bartkowiak, który przybliżył projekt uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

f) rozpatrzenia skargi na Dyrektora Przedszkola im. Misia Uszatka w Bojanowie, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady w dniu 25 czerwca 2019 roku.  

Projekt uchwały został przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
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Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

g) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

rolnych położonych na terenie Gminy Bojanowo, 
 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana 

Burmistrza o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości rolnych położonych na 

terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

h) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości 

niezabudowanych położonych na terenie Gminy Bojanowo, 
 

Podobnie jak w poprzednim punkcie, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana 

Burmistrza o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono, w związku z powyższym Pan Jan Moryson 

zarządził głosowanie. Uchwała została podjęta jednogłośnie, 14 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości niezabudowanych 

położonych na terenie Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
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Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

i) podjęcia inicjatywy pn. „Budżet Obywatelski” w celu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Bojanowo, 
 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że treść 

przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady.  

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który przedstawił projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Uchwałę podjęto jednogłośnie, 13 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Ewa Szczepaniak, 

Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (2) Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w  sprawie: 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o zabranie głosu  

w celu przybliżenia projektu uchwały. 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Burmistrz, który zwrócił uwagę na kwestię 

wprowadzenia wolnych środków na regulację płac w sektorze samorządu terytorialnego 

w kwocie 300.000 zł. Zwracam się do Szanownej Rady o podjęcie niniejszej uchwały  

z uwagi, że w sektorze prywatnym następuje wzrost płac, cen. Regulację chcielibyśmy 

wprowadzić w jednostkach samorządu terytorialnego. Podwyżki będą się kształtować  

w przedziale 300-400 zł brutto w zależności od aktualnie posiadanych wynagrodzeń.  

Pracownicy najmniej zarabiający otrzymają kwotę wyższą. Pracownicy zarabiający wyższą 

kwotę- otrzymają regulację w niższej wysokości.   

 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie za 

podjęciem autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 14 

głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 
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Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami 

„za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 28 czerwca 2019 roku w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2019-2022 stanowi załącznik  

nr 22 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

k) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował, że treść przedmiotowej 

uchwały była tematem obrad Komisji Stałych Rady. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani 

Skarbnik o zabranie głosu w celu przybliżenia projektu uchwały.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że treść powyższej uchwały została omówiona w poprzednim 

punkcie. Pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania za podjęciem 

autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę przyjęto jednogłośnie- 14 głosami „za”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 

rok. Uchwałę podjęto jednogłośnie 14 głosami „za”.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła-Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (1) Karolina Salamon 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Dot. pkt. 12. Interpretacje i zapytania radnych.  

 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie.  

 

Dot. pkt. 13. Odpowiedzi na interpretacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Dot. pkt. 14. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Jan Kubis, który zwrócił się z zapytaniem, jak wygląda kwestia 

ogródków działkowych na ulicy 17 Stycznia? 

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że uchwała na Krajowym Zarządzie w Warszawie 

została podjęta. Aktualnie oczekujemy na wyznaczenie terminu z kancelarii notarialnej na 

podpisanie aktu notarialnego. W miesiącu lipcu powyższy zapis będzie miał miejsce.  

 

Następnie głos zabrała Pani Beata Bura, która zwróciła uwagę na zły stan drogi brukowej 

przed drogą śladową w Gościejewicach.  

 

Po wypowiedzi radnej, głos zabrała Pani Ewa Szczepaniak, która poinformowała, że 

złożyłyśmy wniosek w ramach projektu Wielkopolska Wiara 2019. Grupa radnych wspólnie 

podejmuje działania na rzecz społeczności lokalnej, związaną z grupą osób 

niepełnosprawnych i ich opiekunów. W ramach grupy nieformalnej, otrzymałyśmy 

dofinansowanie w wysokości 3.000 zł. Rozpoczynamy działanie, które wiąże się  

z rozpoczęciem rekrutacji do projektu, dokumentacją projektową, działaniami promocyjnymi. 

Działaniem obejmiemy minimum dwadzieścia osób niepełnosprawnych i opiekunów. Osoby 

otrzymają wsparcie psychologiczne, prawne. Prowadzone będą zajęcia sportowe. W związku  

z powyższym zwracam się z prośbą o rozpowszechnienie informacji.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Burmistrz, który w związku z zadanym pytaniem 

odnoście ilości dzierżawionych gruntów rolnych, poinformował, że łącznie gmina dzierżawi 

27 ha gruntów. Następnie została podana informacja odnośnie dzierżawionych gruntów  

w rozbiciu na miejscowości i ilości podpisanych umów. Na zakończenie Pan Burmistrz 

zaprosił na XVI Konkurs w Powożeniu Zaprzęgami Konnymi, które odbędą się w dniu 7 lipca 

br. w Tarchalinie.  
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Kończąc niniejszy punkt, Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie wakacyjnym nie 

są planowane posiedzenia Komisji i sesji Rady Miejskiej. Jeżeli zaistnieje taka potrzeba, 

zostaną Państwo poinformowani.  

 

Do pkt. 15. Zakończenie.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył X sesję o godzinie 1025. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


